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1. Verslag landbouwraad 18.10.2023 
Geen opmerkingen  
 

2. Landbouwfolie  
De inzameling voor 2024 gaat door op dinsdag 18 en woensdag 19 juni 2024 op dezelfde plaats 
als vorig jaar namelijk Gemeentelijke depot, Staatsbaan 30. De inzamelprijs voor 2024 bedraagt 
85 euro/ton. (dezelfde prijs als vorig jaar - 85,00 euro/ton). Ook de bigbags worden hier opnieuw 
mee ingenomen.  
 

3. AgriRecover  
Er werd reeds navraag gedaan bij Agrirecover voor de inzameldatum van 2024 maar deze is nog 
niet gekend. Van zodra een datum is geprikt wordt die per mail gecommuniceerd.  
 
Overzichtstabel 2021 – 2022 - 2023: 

  2021 2022 2023 

Aantal klanten 100 97 104 
Zakken gespoelde fractie 295 269,25 359 
Zakken niet spoelbare fractie 50,50 28,50 30 
Afgekeurde zakken  0  
Doppen apart  93 92 
Meststoffenzakken  0  
Big bags  0  
Zaadzakken  0  
Groepsdozen  19  
Vaten slib  0  
NBGM (niet-bruikbare 
gewasbeschermingsmiddelen) 

 0 24 

PV zakken 5 0  
Vaten 200L 

 
0  

 



  

 
4. Hoevekalender 

 
Recepten werden laatst aangeleverd door Daisy. Waarvoor dank! Hoe doen we het dit jaar?  

• Hierbij werd nog niet concreet afgesproken. Er werd wel opnieuw gevraagd aan Daisy om 
de recepten aan te leveren.  

 
5. Week van de korte keten 

Tijdens de week van de korte keten organiseren we een winactie waarbij we de hoevewinkels en 
thuisverkoop in het licht zetten. Hierbij krijgen alle deelnemende verkooppunten een 
deponeerbox en invulformulieren. Iedere klant krijgt per aankoop een invulstrookje om te 
deponeren in de box. Aan het einde van de winactie worden er een aantal strookjes uitgeloot en 
die winnen een prijs. Alle thuisverkoop en hoevewinkels van op de hoevekalender worden 
aangeschreven. Hier zal nog promotie rond gemaakt worden.  
 
Volgende verkooppunten nemen momenteel al deel:  

- Vershuis  
- Hoevewinkel ’t Lindeke  
- Fruit Vanacker  
- Nieuw vriesehof  
- Fruithoeve Devos 

 
6. Evaluatie tractorparade 

Algemene evaluatie: goed, succes en veel volk ter plaatse in het kerstdorp.  
 
Startpunt en eindlocatie 
Het startpunt aan Blijvelde werd goed ontvangen. Trekt veel volk ter plaatse en is een veilige 
locatie voor de toeschouwers. Parking op Amersvelde verliet zeer vlot, alle tractoren konden er 
staan.  
 
OPM:  

- Vertreksein afspreken bij vertrek aan Blijvelde zodat iedereen vlot kan aansluiten in de 
kolonne.  

- Spijtig dat er niet binnen kon gezeten worden in Amersvelde, mensen hadden het koud. 
 
Inschrijvingen 
In totaal waren ze 51 deelnemers.  -  we behouden het zelfde aantal voor 2024 met een maximum 
van 55 inschrijvingen (op Amersvelde).  
OPM: 

- Inschrijvingen eerst open zetten voor deelnemers van Kortemark en nadien (indien er nog 
plaats is) voor deelnemers van buiten Kortemark.   

 
Kerstdorp  
Het volk kwam redelijk laat toe maar wel veel volk aanwezig. We hadden veel geluk met het weer. 
De telbakjes voor de jetons waren zeer handig voor de kassa.  
 
OPM: 

- We vragen aan alle landbouwverenigingen om hun eigen standje op te ruimen en af te 
breken.  

- 1 jetons was nu €1, moet dit wijzigen naar €2?  
- Verenigingen stemmen best hun prijzen van drank en eten op elkaar af. 
- Meer afzetten voor de wind.  



  

 
Kleurplaat  
Er werden veel kleurplaten ingediend.  
OPM: 

- Suggestie om volgend jaar een winnaar uit de kleurplaten te loten.  
 

Bekendmaking winnaar(s) tractorparade 
OPM: 

- Geluidsversterking ter plaatse, de micro was moeilijk verstaanbaar. 
- Winnaars van de tractorparade op facebook publiceren.  

 
Tracker – route  
Parcours was goed en de lengte van de route was ook goed. De tracker werkte goed en 
nauwkeurig. De timing van vertrek en aankomst in Amersvelde was perfect!  
 
OPM: 

- Trager rijden in de centrums.  
- Gevaarlijk om te rijden in de binnenbanen door geen verlichting.  
- Betere route kaart met statendetail.  
- Minder volk dan vorig jaar langs het parcours wellicht door de koude en de wind. Veel 

mensen keken vanuit hun raam naar buiten.  
 
Locatie – Amersveldestadion  
Behouden we de locatie in het Amersveldestadion voor 2024?  

- Bij regenweer kan het kerstdorp binnen doorgaan. 
- Ruime plaats om de tractoren te plaatsen – beleving kerstdorp en tractoren dichtbij.  
- Parking plaats voor de auto’s.  

OPM:  
- Meer afzetten voor de wind  
- Ook een gedeelte voorzien zodoende de mensen binnen kunnen.  

 
Andere mogelijk opties:  

- Loods is niet meer mogelijk, technische dienst is daar nu gevestigd.  
- Privé sector: moeilijkheid door dat de eigenaar moet willen meewerken en wellicht extra 

kostprijs.  
- Rotatie tussen de deelgemeentes – locatie is de moeilijkheid. 
- Kouter: geluidshinder, minder contact met de tractoren en opstellen van de tractoren is 

moeilijkheid.  
 
→ Voorstel om een tent te zetten op Amersvelde kan bekeken worden maar moet budgettair 
haalbaar zijn.  
 
Varia  

- Auto’s langs de straat stonden goed geparkeerd.  
- We willen duidelijk voor de beleving gaan met de tractoren op de eindlocatie. – zicht op de 

tractoren.  
 
De tractorparade van 2024 gaat door op vrijdag 20 december. → Graag jullie finale beslissing 
over de locatie tegen eind april. Behouden we het Amersveldestadion?  
 

7. Hemelwater- en droogteplan – advies 
 



  

→ Powerpoint in bijlage 
 
Het hemelwater- en droogteplan werd voorgesteld in de Landbouwraad. De landbouwraad laat 
volgende opmerkingen weten:  
 

• Voor de landbouwers is het belangrijk dat ze water kunnen capteren – een eigen 
captatiepunt aanleggen bij de boerderij of op eigen grond is voor velen een groot 
administratief werk. 

• Het organiseren van een infovergadering omtrent het omgaan met waterschaarste lijkt 
hen niet nodig. 

• Het reiken van grachten in de Broeken gebeurt niet altijd. Daarnaast wordt de 5 meter vrije 
strook vaak niet gerespecteerd. 

• Captatiebekkens Handzamevaart zouden zeer zinvol zijn om op in te zetten. 
Mogelijkheden bekijken zodat landbouwers hier tijdens droge periodes gebruik van mogen 
maken. 

 
8. Natuurbeheerplan – ANB  

 
→ Powerpoint in bijlage 
 
Het natuurbeheerplan betreft een uitbreiding van een bestaand natuurbeheerplan. Het 
bestaande plan moest conform gemaakt worden aan de nieuwe regelgeving van 2017. ANB heeft 
hierbij bijkomende gronden verworven (die volledige eigendom zijn van ANB). De gronden werden 
minnelijk aangekocht van de landbouwers in kwestie.  
 
Bij het natuurbeheerplan worden bepaalde kleine zaken vrijgesteld van vergunningsplicht. Het 
natuurbeheerplan wijzigt dus niet de bestemming van de betrokken gronden of contour van de 
speciale beschermingszones. Het natuurbeheerplan werd opgemaakt voor- en spreekt alleen 
uit over- de eigen gronden van ANB en heeft dus alleen impact op die eigen gronden.  
 
In 2001 werd het gebied IJzerbroeken met uitbreidingzone goedgekeurd, in 2014 werden bepaalde 
zones erkend als Vlaams natuurreservaat en werd het eerste beheerplan opgemaakt. Nu, in 2024 
komt er een uitbreiding van het bestaande natuurbeheerplan uit 2014. Globaal kader 2024 voor 
Kortemark is identiek aan die van 2014. 
 
Concreet: het globaal kader heeft geen impact op de gronden binnen het globaal kader die 
eigendom zijn van derden. De beheermaatregelen gelden enkel voor de effectief deelnemende 
percelen.  
 
Opgelet! Het globaal kader heeft niet dezelfde impact als VEN of SBZ. Geen bijkomende impact 
op de beoordeling van omgevingsvergunningsaanvragen. Binnen het globaal kader is er geen 
sprake van onteigening. Wel mogelijk dat de omgevingsvergunningsaanvragen een passende 
beoordeling of verscherpte natuurtoets krijgen omwille van de ligging (VEN, SBZ), wat nu al reeds 
het geval is-  maar niet omwille van het globaal kader van ANB.  
 
De opmerkingen en bezwaren uit de publieke consultatieronde zullen door ANB verwerkt worden 
en leiden tot een definitieve versie van het natuurbeheerplan, dit kan worden vastgesteld.  
 
De gemeente Kortemark diende ook bezwaar in en heeft zich daarnaast ook aangesloten met de 
andere Westhoekgemeenten bij een schrijven naar ANB en kabinet. 
 
Te onderzoeken vragen:  



  

• Hoeveel ha heeft ANB in Kortemark?  
• Heeft ANB het recht van voorkoop in een SBZ?  

 
 

9. Varia 
 
Wateroverlast  
 De wateroverlast in Kortemark werd aanzien als niet kritiek – niet in de gevarenzone. Dit werd 
steeds gemonitord door de brandweer. Op de website: waterinfo.be kan je zelf het waterniveau 
checken.  
 
Ratten  
Er werd melding gedaan dat er opnieuw veel ratten in de grachten zijn. – Indien de locatie op 
openbaar domein is mag er steeds contact opgenomen worden met het Omgevingsloket.  
 
Bijlagen 

- Powerpoint Hemelwater- en droogteplan 
- Powerpoint Natuurbeheerplan IJzer- en Handzamevallei 

 
 
De volgende landbouwraad gaat door op woensdag 25.09.2024 om 20u00 in het Gemeentehuis, 
Raadszaal 2de verdiep, Stationsstraat 68.  
 
 


